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Abstract (en)
[origin: US4571202A] The present invention concerns a toy set consisting of a base unit (10) having a chassis (11) supporting an electric motor
(12), and two axles (15). At least one of the axles has a pair of wheels (14) and the other axle has one or two wheels (14). At least one of the axles
is mechanically coupled to the output shaft of the motor (12). Completing the base unit is a source of electrical energy (13) such as a storage
battery, and at least one electrical outlet, socket or plug (17). The electrical outlet, socket or plug (17) is designed to be connected, via an electrical
connector of suitable mating configuration, to the electric motor of an accessory or apparatus complementary to the vehicle. A control lever (16) is
provided for controlling forward motion, backward motion and stopping the vehicle. The base unit may be equipped with different vehicle bodies to
form different types of vehicles.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une gamme de jouets comportant essentiellement une unité de base (10) comprenant un châssis (11) portant un
moteur électrique (12), deux axes (15) portant chacun deux roues (14), l'un des axes étant couplé à l'arbre de sortie du moteur (12), une source
d'énergie électrique (13) et au moins une prise d'énergie électrique (17). Un levier de commande (16) permet de commander la marche avant, la
marche arrière et l'arrêt du véhicule. Cette unité de base peut être habillée par diverses carrosseries pour former divers types de véhicules. La prise
d'énergie (17) est destinée à être couplée au moteur électrique d'un accessoire ou appareil complémentaire au véhicule.
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